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102/21 Kommunestyret 18.10.2021

Ny behandling av vedtakspunkt 3 i sak 051/ 21 "Budsjettregulering skole og strategier for
bærekraftig kommuneøkonomi"

Rådmannens forslag til vedtak:
Rådmannen opprettholder sitt forslag til vedtak i sak 051/21 «Budsjettregulering skole og
strategier for bærekraftig kommuneøkonomi», herunder vedtakspunkt 3:

1. Karmøy kommunestyre vedtar å øke budsjettrammen for tjenesteområde
skole med 4,0 mill. kroner i 2021. Inndekning skjer fra kommunes disposisjonsfond.
Helårseffekt i 2022, totalt 9,6 mill. kroner, innarbeides handlingsprogram 2022-2025.

2. Karmøy kommunestyrer viser til vedtak KST 57/18 Finansielle måltall i Karmøy
kommune hvor forutsetningen som lå til grunn for vedtaket om å legge til rette for økt
lånegjeldsgrad i kommunen ikke lenger anses å være til stede, og ber rådmannen
fremme et revidert forslag til lånegjeldsgrad i forbindelse med Handlingsprogram
2022-2025

3. Prosjektet Infrastruktur/utvikling Kolnes (ny Eikjeveg) utsettes i minimum 3 år.
Dette innarbeides i rullering av investeringsbudsjettet 2022-2031.

4. Karmøy kommunestyre ber rådmannen starte opp en gjennomgang av
kommunens driftsstrukturer, innen blant annet skole, barnehager, institusjon, boliger
og helse, med sikte på politisk behandling før sommeren 2022.

Kommunestyret 18.10.2021:

Behandling:
Helge Thorheim på vegne av Karmøylista og Høyre, foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista
1. Kommunestyret erkjenner at dagens Eikjeveg ikke har den standard en forventer til adkomstvei
for et område med en befolkningsstørrelse som Kolnesområdet (Eikje/Kolnes/Døle/Skre)

2. Kommunestyret vil gjennom kommende budsjettprosess søke å sette av midler til



planlegging/prosjektering av ny Eikjeveg samt avløpsanlegg for Kolnesområdet for 2022 og 2023. 
 
3. Konkret oppstart og gjennomføring av prosjektet fastlegges gjennom budsjett og økonomiplan 
for 2022 – 2025. 
 

 

Dag-Helge Rønnevik (MDG), foreslått av Dag-Helge Rønnevik, Miljøpartiet De Grønne 

Kulepunkt 3 i sak 051/21 fjernes. 
 

Rønnevik (MDG) fremmet følgende forslag: 
Kulepunkt 3 i sak 051/21 fjernes. 
 
Thorheim (KL) fremmet på vegne av KL og H følgende forslag: 
1. Kommunestyret erkjenner at dagens Eikjeveg ikke har den standard en forventer til adkomstvei for 
et område med en befolkningsstørrelse som Kolnesområdet (Eikje/Kolnes/Døle/Skre) 
 
2. Kommunestyret vil gjennom kommende budsjettprosess søke å sette av midler til 
planlegging/prosjektering av ny Eikjeveg samt avløpsanlegg for Kolnesområdet for 2022 og 2023. 
 
3. Konkret oppstart og gjennomføring av prosjektet fastlegges gjennom budsjett og økonomiplan for 
2022 – 2025. 
 
Rådmannens forslag ble vedtatt med 25 stemmer (10 Ap, 5 KrF, 3 Sp, 6 Frp 1 V). 
Rønneviks forslag fikk 4 stemmer (2 MDG, 1 SV, 1 UA) og falt. 
Thorheims forslag fikk 16 stemmer (6 KL, 9 H, 1 Sp (Hegerland Naley)) og falt. 
 
 

KST- 102/21 Vedtak: 

Rådmannen opprettholder sitt forslag til vedtak i sak 051/21 «Budsjettregulering skole og 
strategier for bærekraftig kommuneøkonomi», herunder vedtakspunkt 3: 
 
 
 

1.           Karmøy kommunestyre vedtar å øke budsjettrammen for tjenesteområde 
skole med 4,0 mill. kroner i 2021. Inndekning skjer fra kommunes disposisjonsfond. 
Helårseffekt i 2022, totalt 9,6 mill. kroner, innarbeides handlingsprogram 2022-2025.  
 
2.           Karmøy kommunestyrer viser til vedtak KST 57/18 Finansielle måltall i Karmøy  
kommune hvor forutsetningen som lå til grunn for vedtaket om å legge til rette for økt 
lånegjeldsgrad i kommunen ikke lenger anses å være til stede, og ber rådmannen 
fremme et revidert forslag til lånegjeldsgrad i forbindelse med Handlingsprogram 
2022-2025  
 
3.           Prosjektet Infrastruktur/utvikling Kolnes (ny Eikjeveg) utsettes i minimum 3 år. 
Dette innarbeides i rullering av investeringsbudsjettet 2022-2031.  
 
4.           Karmøy kommunestyre ber rådmannen starte opp en gjennomgang av 
kommunens driftsstrukturer, innen blant annet skole, barnehager, institusjon, boliger 
og helse, med sikte på politisk behandling før sommeren 2022. 

 
 
 

 



 
Saksframlegg 
 
Av kommuneloven § 11-3 (1) følger det at en sak skal settes på saklisten dersom «minst 1/3 av 
organets medlemmer krever det». I denne sak er krav om ny behandling av vedtakspunkt 3 i sak 
051/21 «Budsjettregulering skole og strategier for bærekraftig kommuneøkonomi» signert av 16 
kommunestyrerepresentanter og overlevert ordfører. Kravet etter § 11-3 (1) er følgelig oppfylt og 
saken settes på saklisten til kommunestyrets møte 18.10.2021.  
 
Rådmannen opprettholder sitt forslag til vedtak, herunder vedtakspunkt 3, i sak 051/21 
«Budsjettregulering skole og strategier for bærekraftig kommuneøkonomi» og viser til 
saksutredning i sak 051/21 (se vedlegg).  
Vedlagt ligger også signert krav om ny behandling av vedtakspunkt 3 i sak 051/21.  
 

 

Vedlegg: 

Krav om gjenopptakelse av sak 51 - underskrifter 

Budsjettregulering skole og strategier for bærekraftig kommuneøkonomi 

Notat - rådmannens vurderinger 

 

 


